
S E M I N A R I U M

Hur tar vi oss vidare från nära noll - till plusenergihus?
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DE NYA REGLERNA för nära nollenergihus innebär 
att snart kommer i praktiken alla hus som byggs i 
Sverige att vara sådana. Men hur tar vi nästa steg, 
från nära noll till plusenergi? Vilka utmaningar finns 
för att plusenergihus ska fungera? Möjliggör dagens 
regelverk plusenergi eller är de ett hinder?
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